

## Referat for lokalrådsmøde 29. august 2013, kl. 19.00

Sted: Klubhuset, sportspladsen v. Vestermose Friskole, 4200 Slagelse

Deltagere: Martin, Dorrit, Anja

Afbud: Anita, Tine og Lars Jørgen

?: Birgit, Beneticte

Pkt.	Emne	Tid
1.	<b>Valg af referent</b> Anja medbringer pc til formålet.	
2.	<b>Orientering</b> a. Beholdning/økonomi v. Anita  b. Høringer v. Anja <i>Høringssvar til vindmølleplanen er netop sendt af sted.</i>  c. Status på henvendelse til klubber og foreninger v. Anja <i>Anja har sendt henvendelser ud til en række; men er ikke færdig. Der er kommet lidt respons; men ikke overvældende.</i>	10 min.
3.	<b>Evaluering af Skt. Hans</b> Hvad gik god og hvad skal gøre anderledes til næste år?  <u>Vedr. Gerlev Legepark:</u>  Jeg tog efter Skt. Hans kontakt til Gerlev Legepark og gjorde dem opmærksomme på, at de brændte os af. Det var de temmelig kede af at høre, og det skyldtes angiveligt at der var sket udskiftning af den person, som sørger for at bemande de bookninger, som er foretaget. Som plaster på såret er vi blevet tilbudt et gratis besøg af dem. Nu skal nu skal vi bare finde ud af, hvornår det skal være.  <i>Bruges til en picnic.</i>  <b>Udsat!</b>	30 min.
4.	<b>Evaluering af sommerpicnic</b>  På 2 ud af 3 picnics mødte kun medlemmer af lokalrådets bestyrelse op, så vi bør omtænke disse arrangementer. Picnic'en i Nordrup var til gengæld ret godt besøgt; men her var også gjort lidt ekstra ud af arrangementet og for at få folk af huse (plakater og	15 min.

	<p>løbesedler).</p> <p>Hvad gør vi?</p> <p><b>Udsat!</b></p>	
5.	<p><b>Værkstedsdag hos Grønbech Auto</b></p> <p>Vi har reklameret for dette arrangement i lokalbladet og har brug for at få konkretiseret i forhold til dag og mødetid. Da temaet er at skifte til vinterdæk, skal det vel foregå i sidste halvdel af oktober?</p> <p>Vi skal altså lave:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Opslag på hjemmeside og facebook</li> <li>- Aftale om dato med Grønbech</li> <li>- Lave avisomtale af arrangementet forinden (evt. sammen med dragefestivallen) og efter</li> </ul> <p>Hvem gør hvad?</p> <p><b>Udsat! Anita må på banen og aftale en dato.</b></p>	15 min.
6.	<p><b>Dragefestival 6. oktober 2013, kl. 10-12</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvad vil vi med den i år – hvor stor skal den være? <i>Samme indhold som sidste år. Varm kakao og kage, sodavand, øl og juice. + konkurrencer</i> <i>Vi vil gerne lave en lille "brugerundersøgelse" til sidst, for at finde ud af, om arrangementet har den optimale form.</i></li> <li>- Reklame op til arrangementet <i>Avisomtale + opslag lokalt og andre relevante steder. Anja tjekker om, vi har et opslag fra sidst, som kan tilpasses.</i></li> <li>- Dragebyggerdag medio september. Jeg har søgt efter instruktør; men det er bestemt ikke noget, som hænger på træerne. Mener også at Martin havde lovet at undersøge sagen. Har snakket med Linda om hvorvidt den kan holdes på skolen. Hun henviser til Jan (skoleleder), så ham sender jeg en forespørgsel pr. mail. Vi skal også have sat en dato og have reklameret for dette.</li> </ul> <p><i>Anja sender mail til Jan og Christina om lokaler. Christina skal kontaktes om det praktiske Instruktør: drageklubber, ham i Slagelse, naturvejlederkontor Tilmelding nødvendig, under 10 aflyses det, Vi satser på den 22.september 10-13. Tag din madpakke med, vi giver sodavand og juice.</i></p> <p><i>Udstår: praktiske aftaler. Afventer møde inden 6. oktober, hvor Christina kan deltage.</i></p> <p><i>Husk vin til Arne.</i></p>	30 min.
7.	<p><b>Gennemgang og godkendelse af kontrakt vedr. udlejning af lokalrådets telt</b></p>	20 min.

	<p>På sidste møde gennemgik vi udkast til kontrakt; men da fremmødet var meget lille besluttede vi at udskyde en endelig vedtagelse af kontrakten til dette møde. Udkast til kontrakt medsendes som bilag til dagsordenen.</p> <p><b>Udsat!</b></p>	
8.	<p><b>Opbygning af en fælles kalender med oversigt over aktiviteter i lokalområdet</b></p> <p>Jeg er begyndt så småt at modtage informationer om arrangementer fra de klubber, foreninger m.v. vi har kontaktet, så vi skal have opbygget en kalender. Helst både på facebook og på hjemmesiden.</p> <p>Hvem koordinerer og tager opgaven?</p> <p><i>Hjemmesiden er klar til arrangementer. Sendes til Martin, som skriver dem ind. Hvis arbejdet bliver for omfattende, kan noget uddelegeres.</i></p>	10 min.
9.	<p><b>Møde med Steen Knuth</b></p> <p>Vagn har tilbudt at lægge lokalitet og kaffe til et møde mellem lokale kræfter i Vestermose og Steen Knuth. Som jeg forstår det, er det Steen selv, som har forespurgt om muligheden.</p> <p>Jeg har takket for initiativet; men bedt om først at vende endeligt tilbage efter vores møde på torsdag.</p> <p>Jeg mener, at vi skal sørge for at få så mange ildsjæle herudefra med til et sådan møde, og derfor forekommer Martins forslag til Vagn om et møde allerede i næste uge at være en smule urealistisk.</p> <p>Hvem skal vi kontakte om denne mulighed og hvornår ønsker vi, at mødet skal finde sted?</p> <p><i>Maks. 12 personer. Hvem: Skolen, Idrætsforeningen, Hr. Grønbech, Søren O., nogen syd for åen, "ældreforeningen"?</i>  <i>Ringe til Gitte Rasmussen.</i>  <i>Busforbindelsen/flex-trafik i stedet? – børn, som venter i Slagelse for at komme hjem – vilkår for idrætsforeningen mht. haltider – vilkår for private initiativer, når vi forsøger at lave selvforvaltning – andel i nedrivningspuljen til forskønnelse af landsbyerne – cykelstier -</i></p> <p><i>Et umiddelbart bud er den 18. eller 25. september.</i></p>	15 min.
10.	<p><b>Indlæg til næste lokalblad - deadline 21. oktober 2013, udkommer i uge 49</b></p> <p><b>Udsat!</b></p>	10 min.
11.	<p><b>Eventuelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Kommende møder til aktivitetskalenderen</li> </ul> <p><i>"Problemdage":</i>  <i>Anja: - onsdag</i>  <i>Dorrit: - torsdag</i></p>	

	<i>Anita: - torsdag</i> <i>Tine: - tirsdag</i> <i>Martin: -</i>	
--	---	--